

Brian William Frederick Allender *Appellant*

v.

Her Majesty The Queen *Respondent*INDEXED AS: **R. v. ALLENDER**

File No.: 25179.

1997: June 20.

Present: Lamer C.J. and Sopinka, Gonthier, Cory, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR
BRITISH COLUMBIA*Criminal law — Murder — Accused convicted of first degree murder — Court of Appeal judgment upholding conviction affirmed.*

APPEAL from a judgment of the British Columbia Court of Appeal (1996), 70 B.C.A.C. 241, 115 W.A.C. 241, [1996] B.C.J. No. 224 (QL), dismissing the accused's appeal from his conviction for first degree murder. Appeal dismissed.

Richard C. C. Peck, Q.C., and Lawrence Myers, for the appellant.

William B. Smart, Q.C., for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

THE CHIEF JUSTICE — Substantially for the reasons of the majority of the Court of Appeal, the appeal is dismissed.

Judgment accordingly.

Solicitors for the appellant: Peck & Tammen, Vancouver.

Solicitors for the respondent: Smart & Williams, Vancouver.

Brian William Frederick Allender *Appelant*

c.

Sa Majesté la Reine *Intimée*RÉPERTORIÉ: **R. c. ALLENDER**

N° du greffe: 25179.

1997: 20 juin.

Présents: Le juge en chef Lamer et les juges Sopinka, Gonthier, Cory, McLachlin, Iacobucci et Major.

EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE LA COLOMBIE-
BRITANNIQUE*Droit criminel — Meurtre — Accusé déclaré coupable de meurtre au premier degré — Confirmation de l'arrêt de la Cour d'appel maintenant la déclaration de culpabilité.*

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (1996), 70 B.C.A.C. 241, 115 W.A.C. 241, [1996] B.C.J. No. 224 (QL), qui a rejeté l'appel formé par l'accusé contre sa déclaration de culpabilité pour meurtre au premier degré. Pourvoi rejeté.

Richard C. C. Peck, c.r., et Lawrence Myers, pour l'appelant.

William B. Smart, c.r., pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

LE JUGE EN CHEF — Le pourvoi est rejeté, essentiellement pour les motifs exposés par la majorité en Cour d'appel.

Jugement en conséquence.

Procureurs pour l'appelant: Peck & Tammen, Vancouver.

Procureurs de l'intimée: Smart & Williams, Vancouver.